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Abstract (en)
[origin: US4303925A] Each ink droplet printed on a recording surface, which has relative movement along a first axis with respect to ink droplet
producing means, forms part of a character, and may be disposed in any granular position in a second direction, which is substantially orthogonal
to the first axis, relative to a single predetermined position, which is the gutter stream position. Information concerning the location on the recording
surface of each printed droplet relative to the single predetermined position in the second direction and to the prior printed droplet or a margin
along the first axis is stored in a read-only storage (ROS). The information concerning the location of the droplet in the second direction is a
voltage applied to charging means with the magnitude of the voltage in conjunction with any induction created by prior adjacent droplets of the ink
stream determining the deflection of the droplet. Synchronization of the relative movement along the first axis with respect to the generation of the
droplets is obtained whenever there is a predetermined spacing between the printed droplets along the first axis after it has been determined that
synchronizaton is required.

Abstract (fr)
Imprimante à projection d'encre comportant un dispositif pour commander la position des gouttelettes. Chacune des gouttelettes imprimées sur
la surface d'enregistrement, animée d'un mouvement relatif par rapport au générateur de gouttelettes dans une première direction, fait partie
d'un caractère et peut être placée dans n'importe quelle position dans une deuxième direction, perpendiculaire à la première, à partir d'une
position prédéterminée qui est celle correspondant à la gouttière. L'information concernant la position sur la surface d'enregistrement de chacune
des gouttelettes devant être imprimée par rapport à la position déterminée dans la deuxième direction et par rapport à la gouttelette imprimée
précédente ou une marge dans la première direction est emmagasinée dans une mémoire morte (51). L'information relative à la position de la
gouttelette dans la deuxième direction est une tension appliquée à une électrode de charge, tension emmagasinée dans le registre (64), dont
l'amplitude conjointement à l'induction due aux gouttelettes précédentes, emmagasinée dans la mémoire morte (116), détermine la déviation de la
gouttelette.
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